
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 28. september 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål AG
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren fortsat ikke efterkommer ønskerne fra 
borgerne nær udrejsecenter Kærshovedgård om øget tryghed omkring udrejsecenteret, 
blandt andet gennem vagtværn, og hvorfor ministeren intet foretager for at finde en mere 
hensigtsmæssig placering til det pågældende udrejsecenter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marcus Knuth (KF).

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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